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Algemene Ledenvergadering Mendistrict Oost 
 

Datum: 09-04-2024  

Tijd: 20.00 uur  

Locatie: Manege Luxool, Nijkerk  

Aanwezig: Bestuur:  Anne Bosma, Anjelies van Vliet, René Schuiling, Rowan Timmer, Milou Huisman, Mark Jan 
Vink 

Afwezig met melding: Inge Winter 

53 deelnemers aan de vergadering 

2 afmeldingen per email 

Notulen: Rowan Timmer, Anjelies van Vliet 

1. Opening en mededelingen 
Opening door Anne Bosma. 
 

 

2. Notulen Algemene Ledenvergadering  17-10 2023 
Notulen zijn akkoord met dank aan Inge voor het maken van de notulen. 
 
Via de email zijn geen op- of aanmerkingen binnengekomen.  
 
Bij deze zijn de notulen goedgekeurd en worden gepubliceerd op de website van het MDO  
 

 

3. Ingekomen / uitgaande stukken  
Mail Klazien Kleermaker. 
Op het DK indoor dressuur is Wierden is de baan 30 meter bij 60 meter. Klazien reed de proef niet 
met de afmetingen zoals in de proef vermeld staat, dus een volte 10 meter reed zij een volte 15 
meter. Zij had dit nagevraagd bij het secretariaat of ze 15 meter moest rijden i.p.v. 10 meter. Daar 
was het antwoord dat ze 15 meter moest rijden. Dit gold dan voor alle onderdelen in de proef 
waarbij meters vermeld waren. 
Toelichting van René op de mail van Klazien. 
Met de jury en de organisatie was afgesproken dat de baan 30 meter mocht blijven en dat de 
proef gereden moest worden zoals vermeld in de dressuurproef. 
Dat het secretariaat een ander antwoord heeft gegeven is verwarrend en was zeker niet de 
bedoeling. Advies voor de toekomst: houdt de proef aan. De organisatie die de wedstrijd 
organiseert zal hierin ook geadviseerd worden b.v. in het vraagprogramma dit te vermelden. 
Verder geen inkomens en/of uitgaande stukken. 

 
 

4. Mededelingen uit het bestuur: Rooster van aftreden 
In de laatste ALV vergadering was verzuimd het rooster van aftreden te behandelen. Er staan 3 bestuursleden 
op het rooster van aftreden die her verkozen kunnen worden. 
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René Schuiling, Anne Bosma en Rowan Timmer. Met applaus zijn deze 3 bestuursleden voor een volgende 
termijn van 3 jaar her verkozen. 
 

 

4. Financieel verslag 2023 door Anjelies van Vliet 
Anjelies licht het financieel verslag over 2023 toe. Er verandert niet zoveel in de uitgaven.  

Er zit genoeg in kas. Als bestuur zijn we druk bezig met activiteiten te organiseren.  
Verwachting was dat KNHS bijdrage minder zou zijn in 2024 maar dit blijkt niet zo te zijn en is bijna gelijk aan 
het bedrag als 2023.  
De kascommissie bestaat dit jaar uit Wim Veldboom (2e keer) en Ton van der Ven (1e keer). 
De kascommissie geeft aan dat half uur voor de vergadering te kort is. Voor het volgende jaar graag van te 
voren het financiële verslag laten accorderen. 
Wim Veldboom verlaat de kascommissie en reservelid Ries Brouwer wordt kascommissielid. 
Daisy Kempenaar biedt zich aan als nieuwe reserve kascommissielid. 
De kascommissie verleent decharge aan de penningmeester. 

 

4. Jeugdzaken  
Rowan meldt welke activiteiten er voor de jeugd georganiseerd zijn en nog gedaan gaan worden. 
 
Jeugdmendag in Kootwijkerbroek 
Instructie:  Cornelie de Geijter verzorgde de vaardigheid en Marieke Witteveen de dressuur. 

11 deelnemers. Leuke gezellige dag met een diversiteit aan leeftijden. 
 
Landelijke jeugdmendag 
De landelijke jeugdmendag in samenwerking met alle districten is  in oktober op het KNHS-centrum 
 
Strijd der Districten 

De jeugd van Mendistrict Oost wint in januari de Junior Strijd der Districten 
Lotte Letteboer, Sil Legemaat, Evy van Oort, Marius Montauban, Liza Beekhuiszen, Denise Fix, Denise 
Wassink, Lisa Klein-Jan waren het team, die de prijzen mee naar huis mochten nemen. 
 
 Jeugd EK Op weg naar Zweden 

Traject is begonnen, mocht je meer willen weten over het gehele traject spreek mij dan na de 
vergadering even aan of stuur een mail naar jeugdzaken@mendistrictoost.nl. 

Aankomende zondag is er een observatie dag voor de jeugd bij de KNHS. 
 
Stichting Jeudgmennen 

Er schijnt veel ruis te zijn waar het geld, wat op verschillende manieren opgehaald wordt voor de 
stichting jeugdmennen, naar toe gaat. Mocht je willen weten waar het geld voor gebruikt wordt 
stuur dan een mail naar info@jeugdmennen.nl dan wordt er contact met je opgenomen. 

 

4. Wedstrijdzaken 
René: 
Indoor Wierden minimarathon 
Dank aan organisatie voor het snelle handelen. De wedstrijd is goed verlopen.  
Volgend jaar wordt de  kampioen per rubriek bepaalt over de 2 omlopen en niet meer vanuit de finale.  
 
Koetsiersvereniging Aalten heeft zich gemeld voor het DK minimarathon welke ze dan organiseren in 
Vragender. Uiteraard zijn andere verenigingen welkom om zich voor de organisatie aan te melden. 
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4. Uitje Mendistrict Oost 
Milou: 
Het uitje gaat waarschijnlijk eind september plaatsvinden. Het plan is om naar de Hollandse Manege te gaan 
en daarna naar de Heineken Experience. Uiteraard gaan we dan weer met een bus. Er zal tijdig info gegeven 
worden, zodat eenieder een en ander kan plannen in de agenda. 

. 
 

 

4. Trainingen 
Milou: 
Trainingen 
De trainingen ter voorbereiding op de verschillende kampioenschappen: 
Vrijdagavond 5 juli: Door het oog van de jury > nog op zoek naar een locatie (buitenbaan 30-60 meter) 
Zaterdag 17 augustus: Training SGMW L/M in Wierden voor geselecteerden KNHS kampioenschap. 
De training van Rudolf Pestman staat los van het Mendistrict Oost. 

 
 

5. Mededelingen vanuit de KNHS 
 
Menforum 
René begint met mededelingen vanuit het Menforum. 

DK Dressuur Wierden 
Het viel niet meer om een organisatie te vinden die dit kampioenschap wilde organiseren. Gelukkig konden 
we weer terecht bij de organisatie in Wierden.  
Het valt op dat veel geselecteerden zich afmelden voor het DK. Graag komend indoor seizoen, als je al weet 
dat je niet mee gaat doen, vink dan niet het selectievakje aan. Ook secretariaten moeten niet zelf het vakje 
aanvinken. Het is de verantwoording van de rijders over het wel of niet op geven van de selectie. Het is van te 
voren bekend, dat er 1 proef gereden gaat worden op het kampioenschap. 
 
DK Vaardigheid Hierden 
Voor het eerst met vrije inschrijving. Dit is het bestuur goed bevallen. Mogelijk in de toekomst kijken naar een 
maximaal aantal starts per deelnemer. Het is voor organisaties zeer complex om deze deelnemers op een 
goede manier in te delen met voldoende tijd er tussen om alle starts mogelijk te maken.  Het bestuur gaat 
hier verder over nadenken.  
 
DK Dressuur  2025 
 
Brummen (Rein Hazelaar) meldt zich al voor het organiseren van het DK dressuur indoor op 1 van beide data  
8 – 15 maart . RV de IJsselruiters. 
 
DK Samengesteld 2024 in Ugchelen.  
Heeft mooie volle startlijst.  
 
SDD 2025  
Mogelijk gaat het SDD naar de zaterdag in plaats van op zondag. Dit heeft als voordeel dat er in de ochtend 
wat later gestart kan worden, omdat er in de avond dan wat langer doorgegaan kan worden.  Waarschijnlijk 1 
of2 weken later dan normaal omdat de organisatie van het SDD dan bij de wereldbeker wedstrijd in Bordeaux 
aanwezig moet zijn.  
De aanwijzing voor de wedstrijden minimarathon die gaan tellen als selectie voor het SDD worden later 
bepaald. Dit zullen er 2 centraal en 2 in het oosten zijn. 
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Er is besloten reglementen commissie op te stellen. Er is een wijziging omtrent strafpunten ballen en 
doorgangen hindernissen. Dit is terug te lezen in de reglementswijzigingen. 
 
Ingekomen stuk in het Menforum: Aantal verenigingen is verbaasd over doping controle. De brief is 
beantwoord en daarmee was het afgedaan. Het is logisch dat er af en toe dopingcontroles worden 
uitgevoerd. 
 
Vragen uit de zaal voor Arjan Coppoolse: 
Kan de Hippiade terug naar de zaterdag? 
 Antwoord van Arjen is nee en geeft daarbij uitleg o.a. in het kader van efficiency en een behoorlijke 
te leggen puzzel waarom dit niet mogelijk is.  
 
Er worden veel brieven gestuurd naar pony menners over het niet gemeten zijn van de stokmaat.  
Dit staat in de meeste gevallen wel in mijnknhs. Arjan gaat dit nakijken waar dit misgaat en koppelt dit terug 
naar Anjelies. 
Er is een vraag of het mogelijk is vanuit de KNHS te berichten over wanneer en waar er ponymettingen 
worden uitgevoerd. Dit is niet mogelijk. Je kunt zelf een ponymeter uitnodigen. Er zijn ook verenigingen die 
een pony meter laten komen. 

 
 

 

7. Sluiting 
Na de  presentatie van paardentandarts/dierenarts Ellen van Leeuwen van de dierenartsenpraktijk Wellensiek 
Dierenartsen over het paardengebit sluit Anne de vergadering en nodigt iedereen uit om onder het genot van 
een hapje en een drankje nog even na te praten. 

 

6. Rondvraag  
Is er mogelijkheid om meer overleg te krijgen vanuit het bestuur van Mendistrict Oost  voor de organisatie 
indoor dressuur en vaardigheid wedstrijden. Een en ander in verband met het feit dat er wedstrijden op 
dezelfde datum georganiseerd worden op locaties die dicht bij elkaar liggen, waardoor de spoeling qua 
deelnemers wat dun wordt. 
Antwoord bestuur: Dit moet meer onderling door verengingen gedaan worden. Bestuur wil bemiddelen als 
dat nodig is maar deze taak ligt meer bij organiserende verenigingen.  
 
Waarom er geen 2 paarden van 1 deelnemer in de zelfde de zelfde klasse gestart mogen worden in een 
kampioensrubriek.  
Antwoord: Deze regel is vastgesteld in ehet kampioensreglement en gaat niet gewijzigd worden. Er mag niet 
in de zelfde klasse met meerdere paarden in een kampioensrubriek  gestart worden. 
 
Waarom worden er geen strijklappen toegestaan? Is een vastgestelde regel en kunnen we als bestuur geen 
antwoord op geven. 
 
 


